

COMPANIES ACT

**CONSOLIDATION OF TRUST
COMPANIES AUTHORIZATION
ORDER**

R.R.N.W.T. 1990,c.C-15

AS AMENDED BY

R-062-97 (CIF 1997-06-26)

This consolidation is not an official statement of the law. It is an office consolidation prepared for convenience of reference only. The authoritative text of regulations can be ascertained from the *Revised Regulations of the Northwest Territories, 1990* and the monthly publication of Part II of the *Northwest Territories Gazette* (for regulations made before April 1, 1999) and Part II of the *Nunavut Gazette* (for regulations made on or after April 1, 1999).

LOI SUR LES COMPAGNIES

**CODIFICATION ADMINISTRATIVE
DE L'ARRÊTÉ SUR
L'AUTORISATION DES SOCIÉTÉS
DE FIDUCIE**

R.R.T.N.-O. 1990, ch. C-15

MODIFIÉ PAR

R-062-97 (EEV 1997-06-26)

La présente codification administrative ne constitue pas le texte officiel de la loi; elle n'est établie qu'à titre documentaire. Seuls les règlements contenus dans les *Règlements révisés des Territoires du Nord-Ouest (1990)* et dans les parutions mensuelles de la Partie II de la *Gazette des Territoires du Nord-Ouest* (dans le cas des règlements pris avant le 1^{er} avril 1999) et de la Partie II de la *Gazette du Nunavut* (dans le cas des règlements pris depuis le 1^{er} avril 1999) ont force de loi.

**TRUST COMPANIES
AUTHORIZATION ORDER**

1. The following companies, registered as extra-territorial companies under Part VI of the Act, are authorized to exercise the powers referred to in paragraph 9(1)(d) of the Act within the Territories:

- (a) Central Guaranty Trust Company, incorporated under the laws of Canada;
- (b) Confed Trust Company, incorporated under the laws of Nova Scotia;
- (c) Counsel Trust Company/Société de Fiducie Counsel, amalgamated under the laws of Ontario;
- (d) Firstline Trust Company, incorporated under the laws of Alberta;
- (e) Investors Group Trust Co. Ltd., incorporated under the laws of Manitoba;
- (f) National Trust Company, Limited, incorporated under the laws of Ontario;
- (f.1) Pacific and Western Trust Corporation, incorporated under the laws of Saskatchewan;
- (g) Royal Trust Company, incorporated under the laws of Quebec;
- (h) Saskatchewan Trust Company, incorporated under the laws of Saskatchewan;
- (i) Security Home Trust Company, incorporated under the laws of Alberta.

R-062-97,s.2.

**ARRÊTÉ SUR L'AUTORISATION
DES SOCIÉTÉS DE FIDUCIE**

1. Les compagnies suivantes, constituées en tant que compagnies extra-territoriales selon la partie VI de la *Loi sur les compagnies*, peuvent exercer les pouvoirs prévus à l'alinéa 9(1)d) de la Loi au sein des territoires :

- a) Compagnie Trust Central Guaranty/Central Guaranty Trust Company, constituée sous le régime d'une loi du Canada;
- b) La Compagnie de Fiducie Confédération/Confederation Trust Company, constituée sous le régime d'une loi de la Nouvelle-Écosse;
- c) Société de Fiducie Counsel/Counsel Trust Company, fusionnée sous le régime d'une loi de l'Ontario;
- d) Firstline Trust Company, constituée sous le régime d'une loi de l'Alberta;
- e) Investors Group Trust Co. Ltd., constituée sous le régime d'une loi du Manitoba;
- f) Compagnie Trust National/National Trust Company, Limited, constituée sous le régime d'une loi de l'Ontario;
- f.1) Pacific and Western Trust Corporation, constituée sous le régime d'une loi de la Saskatchewan;
- g) Royal Trust Company, constituée sous le régime d'une loi du Québec;
- h) La Saskatchewan Trust Company, constituée sous le régime d'une loi de la Saskatchewan;
- i) La Security Home Trust Company, constituée sous le régime d'une loi de l'Alberta.

R-062-97, art. 2.

